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AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN 
 
Verslag 172 van de vergadering van 28.02.2024 – Witte Molen – Sint-Niklaas 
(aanvang 19u30 – einde 21u45) 
 
Aanwezig : Peter BUYSE -  Eric FELS – Joke RENNEBOOG  - Roger VAN de VYVER  
Marc VAN RYSSEL en Stijn VERSTICHEL (PGA) - Kris FELS en Jan VAN LANTSCHOOT (BO) 
Verontschuldigd : Georges ROBBE (PGA) Siegfried VAN PUYVELDE (A2) 
 
1.VERSLAG 171 van 23/01/2023 : Is reeds elektronisch goedgekeurd en gepubliceerd 
 
2.OVERZICHT MAILS vanaf 22/01/2024 : De ingekomen mails hebben grotendeels betrekking op de agendapunten. 
 
3.VERSLAG ANKERPUNT: Stijn informeert ons over zijn afgelopen tussenkomsten : 
    * De bemiddeling tussen Sobabee en Basics Melsele over mutatieproblemen is niet geslaagd. 
    * Anderzijds is de bemiddeling tussen Lokeren en Laarne wel gelukt. 
    * Kosten bij 3PO arbitrage 
    * Wordt full court press bij U12 niveau toegelaten ? 
    * Wouter Van Hoorne vroeg info over het convocatiesystem, uitgewerkt door UGent. 
    * Is de betaling in cash aan referees nog steeds van toepassing ? Moeten refs betaling via bv. payconiq aanvaarden ? 
    * Kurt Verspecht vraagt naar de populariteit (aantal interventies) van de ankerpunten 
    * Probleem met de tekst in de spelregels U12 5vs5 : … “ gedurende de speeltijd moeten er van elke ploeg steeds  
       5 spelers zich op het speelveld bevinden …”. Quid als er door omstandigheden minder dan 5 spelers resten ? 
    *Datum summercamp in combinatie met andere activiteiten --- jaarkalender herzien ?  
 
 
4. TER BESPREKING 
     *Voorwaarden uitnodiging voor BNT-wedstrijden : Er werd nog geen beslissing genomen door het BO. 
        Jan vermoedt dat er voor elke wedstrijd, gezien de steeds wijzigende belangrijkheid, een ad hoc-beslissing zal genomen  
        worden door het BO. Het zal wellicht ook de intentie zijn om te gepasten tijde ook de leden van de interne organen uit  
        te nodigen.  
     *Opmaak kalenders voor de competitie 2e ronde : De info die Maarten Van Bocxstaele ons bezorgde op de vraag van  
       Wasocub zullen we opnemen in onze info aan de clubs in aanloop naar volgend seizoen. Stijn zal ter zake reeds contact 
       opnemen met Kathleen Gerlo. 
     *Beleid ronder genderdispensatie : Wij hebben kennis genomen van het antwoord van Emily Lecompte op de mail van  
       Joke. Wij hebben helemaal geen werkgroep opgestart want de tekst van Joke had enkel de bedoeling om een assist te 
       geven en niet om als een ongewenste leek geduid te worden. 
       Jan deelt mee dat FIBA een tekst aan het uitwerken is. Van zodra hij info heeft zal hij ons informeren. 
     *Communicatielijnen, een ontwerptekst van Jan Gesquiere : Wij zijn niet akkoord dat voorstellen vanuit de PGA moeten 
       beoordeeld worden op hun deugdelijkheid door de professionele medewerkers vooraleer ze voorgelegd kunnen  
       worden. Roger benadrukt nogmaals dat onze voorstellen enkel de bedoeling hebben om te helpen, niet om te  
       counteren. 
     *Wetcom-fincom : Jan meldt dat de huidige samenstelling behouden blijft tot einde 2024. 
        Hierop aansluitend betreurt Roger dat de werkgroep governance sinds september on hold staat ondanks de  
        constructieve werking. Wij betreuren dat hieromtrent geen communicatie kwam. 
     *Oprichting vzw BVL-events : Jan duidt de bedoeling van deze oprichting en verklaart ook de snelheid waarmee 
       gehandeld werd in het zicht van de kwalificatiewedstrijden van de Cats. Ook hier hadden wij toch een verklarende 
       memo verwacht. 
     *Shirts voor scheidsrechters : Roger betreurt dat die er nog steeds niet zijn. Hij deed ter zake een voorstel in 09/2023. 
       Kris informeert ons dat dit dossier thans toevertrouwd werd aan Wouter Van Hoorne. 
     *Delegatiematrix : Kris meldt ons dat ook hier het “work on progress” is. 
     *BNT-management : Jan geeft ons mee dat dit dossier op de agenda staat van een volgend overleg met BB. 
     *Reorganisatie damescompetitie : Het zou de bedoeling zijn om de TDW-competitie aantrekkelijker te maken en aan te  
       treden met 8 teams vanaf de competitie 2025-2026. Er moeten zeker nog verdere afspraken gemaakt worden over de    
       integratie van de resterende ploegen met de landelijke, over het uitwerken van het competitieboek enz. 
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5. INFO VANUIT BASKET BELGIUM 
     Jan geeft ons info over 
     *BNXT waar nieuwe statuten voorliggen nu de clubs aandeelhouders worden, waar een nieuw competitieformat klaar  
       ligt en een alarmbelprocedure uitgewerkt werd. 
     *3PO/2PO met een voorstel voor een platform 
 
 
6. INFO 
     *Marc meldt dat alle terreinen nationaal in Vlaanderen en Wallonië zullen herkeurd worden en dat hij hiervoor  
        aangezocht werd. 
     *Joke deelt mee dat ze de peanuts tornooien helpt opstarten in O.Vl. maar dat er soms een probleem is om de gepaste  
       doelstellen ter plaatse te krijgen, onafgezien de kostprijs. 
 
       
VOLGENDE VERGADERING : woensdag 27/032024 om 19u30 in De Witte Molen in Sint-Niklaas 
 
 
Verslag 
Eric Fels 


